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1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av dagordning 
3. Justering av dagens protokoll 

Till justerare valdes Lasse Gustafsson och Åsa Jansson 
 
4. Föregående mötets protokoll 

Föregående mötets protokoll lades till handlingarna. 
 
5. Skrivelser 

1. Handikapprådets synpunkter på Handikapplan och Åtgärdsplan för år 2002  
Ordföranden har, enligt uppdrag, skrivit ett förslag på synpunkter på Handikapplan 
och Åtgärdsplan för år 2002 och som sänts till Tillgänglighetsprojektet.  
Rådet godkände skrivelsen. Bilaga 1 
 
Rådet beslutade att punkt c: ”Handikapprådet föreslår att en övergripande 
organisation skapas för tillgänglighetsprojektet som gör det möjligt att gå utanför 
gatu- och fastighetsnämndens ansvarsområde.” tas upp i kommunstyrelsens 
handikappråd av ordföranden. 
 

2. Inbjudan till seminarium ”Funktionshinder i ett mångkulturellt Stockholm” 
 
 



6. Förslag till checklista vid inventering 
Föredragande: Catarina Thuresson, Region Innerstad 
 
Förslag till checklista vid inventering har utmynnat i en handbok som innehåller:  
1. Lokalisera startpunkter, 2. Lokalisera målpunkter, 3. Lokalisera annat, 4. Vad 
planerar andra att utföra?, 5. Prioritera olika gångstråk, parklekar, centrum, parker, 
mm, 6. Gör en inventeringsplan utifrån prioriteringarna, 7. Inventera (Bristinventering), 
8. Ta fram åtgärdsförslag, 9. Gör en Tillgänglighetsplan (Budget och utförandeår). 
 
Tanken är att samtliga stadsdelar ska ha en Tillgänglighetsplan och att man startar med 
att testa i en stadsdel på söderort, en på västerort och en i innerstan. 
 
Rådets synpunkter 
Rådet är nöjda med förslaget till plan och vill att man jobbar vidare med den. De 
önskar också få en fortsatt redovisning. 

 
 
7. Vägverkets förslag till regionalt Handikapprogram 2002-2006 – synpunkter 
 

Rådet beslutade att ordföranden tar kontakt med SL:s handikappråd samt samlar in 
synpunkter till nästa sammanträde. 
 

   
8. Nämndärenden 

Stockholm – en stad tillgänglig för alla – överallt. Skrivelse från Ann-Marie Strömberg 
(v) 
Ur GFN:s protokoll 12/2001 §11 läste ordföranden upp reservationer C1 från (s) och 
C2 från (v). 
Rådet kunde konstatera att nämndens ledamöter läser och reagerar på vad rådet skriver, 
vilket är positivt, även om rådet inte får igenom allt de föreslår. 

 
 

9. Rapporter 
1. Tillgänglighetsprojektet 

- Trädplan och Trafikplan för Kungsholmen 
 
Rådet har tagit del av Tillgänglighetsprojektets synpunkter på Träd- och Trafikplan 
för Kungsholmen. 
Rådet ställer sig helt bakom remissvaret och antar det som sitt eget.  
 
Vid sammanträde den 11 oktober hade rådet beslutat om att ett gemensamt 
remissvar skulle lämnas av Kungsholmens handikappråd och GFN:s handikappråd. 
Det bestämdes att synpunkterna sänds till Kungsholmens handikappråd och har de 
ytterligare synpunkter så vill rådet ta del av dessa. 
 
Rådet ville att slutklämmen förs till protokollet. 
”En formuleringsfråga; man handikappanpassar inte busshållplatser och 
övergångsställen, man bygger om dem så att alla kan använda dem. Det finns inte 
olika sorters övergångsställen och busshållplatser utan bara ombyggda och ännu 
inte ombyggda.” 

 
 



2. Hammarby Sjöstad 
- Hiss vid Allébrons södra fäste – har den strukits? 
 
Rådet har tagit del av ett PM som Hammarby Sjöstad skrivit och där man förstår att 
ingen hiss kommer att byggas. 
Rådet anser att en hiss bör byggas då 200 m är en alltför lång sträcka, med en 
lutning på 1:35, för att komma ner till strandpromenaden. 
 
Rådet beslutade att ta upp frågan vid det gemensamma mötet med SbN:s 
handikappråd. 

 
 
10. Övriga frågor 

1. Delta i Hägerstens handikappråd den 29 november – någon eller några från GFN:s 
råd. 
Ordföranden meddelade att mötet den 29 november är inställt. Mötet kommer att 
bli under 2002. 
 

2. SbN:s handikappråd vill träffa GFN:s råd och Brand- och räddningsnämndens råd + 
en tjänsteman från varje förvaltning ang. utrymningsvägar och säkerhet, för 
personer med funktionshinder, i underjordiska garage, tunnlar och dylikt. 
Alternativa dagar är den 12/12, 13/12 eller 14/12 kl. 13.00. 
Rådet föreslog den 13/12. 
 

3. Förflyttning av stallverksamheten inom kvarteret Kavalleristen vid K1. 
Hjördis Stolt meddelade att gfk:s tjänstemän har förordat att stallverksamheten 
flyttas till Storängsbotten. Det är också vad rådet förordat. 

 
4. Förslag om studiebesök på Spinalis nästa år.  
 
 

Mötet avslutades 
 
Nästa möte 
Torsdag den 6 december 2001 kl. 13.00 
 
 
 
Ingegerd Forss 
 
 
 
 
 


